
PROTOKÓŁ NR LIX/2022 
RADY GMINY JEŻOWE 

z dnia 28 września 2022 r. 

z sesji 

Na podstawie § 21 Statutu Gminy Jeżowe ( Dz. U z 2018, poz. 4619) sporządza się protokół stanowiący 
urzędowy zapis przebiegu sesji. 

1) Otwarcie sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy  otworzył LIX sesję Rady Gminy Jeżowe i powitał zgromadzonych radych 
i zaproszonych gości. 

2) Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- w obradach uczestniczyli Wójt Gminy Jeżowe Pan M. Stępak, Zastępca Wójta Gminy Pan M. 
Wasyliszyn, Sekretarz Gminy Pan S. Szot, Skarbnik Gminy Pan W. Łach, Radca Prawny Pan T. Kida, 
Radni i sołtysi gminy Jeżowe, przedstawiciele uczniów z LO w Jeżowem. W obradach uczestniczyło 
14 radnych. Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad (zał nr 1) 

3) Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad sesji. 

- Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

- Wójt Gminy złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  w punkcie 13 projektu uchwały  
w sprawie przyjęcia  przez Gminę Jeżowe realizacji zadania pn" budowa ciągu pieszo rowerowego  przy 
drodze wojewódzkiej  nr 861 w msc. Jeżowe Kameralne, Jata, Sójkowa" 

- W głosowaniu rada jednogłośnie przyjęła wniosek Wójta Gminy. 

- Przystąpiono do głosowania całego porządku obrad. Głosowało 14 radnych. Porządek obrad został 
przyjęty ( zał nr 2) 

4) Przyjęcie protokołu  z obrad ostatniej sesji. 

- Protokół został wyłożony w biurze rady gminy oraz opublikowany w bip jeżowe. Nie wpłynęły żadne 
uwagi do treści protokołu. Protokół został przyjęty. 

5) Informacja o pracy Wójta Gminy za okres między sesjami. 

- Informację przedstawił Wójt Gminy Pan M. Stępak i stanowi ona załącznik do protokołu ( zał nr 3) 

6) Informacja o pracach Komisji Rady Gminy za okres między sesjami. 

- W okresie między sesjami obradowały: 

- Komisja Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Promocji Gminy w dniach 16.09.2022 oraz 
28.09.2022 

- Komisja Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska w dniach 
26.08.2022 oraz 28.09.2022. 

- Komisja Oświaty,Informatyzacji,  Zdrowia, Kultury i Sportu w dniu 16.09.2022 

7) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków  za świadczenia z pomocy społecznej 
będących  w zakresie  zadań własnych  gminy ( LIX/386/22) 

- Projekt uchwały został odczytany. Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego 
projektu uchwały. 

- Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie ( zał nr 4) 

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  nr LI/329/22 Rady Gminy Jeżowe z dnia  4 lutego 2022r 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022r ( LIX/387/22) 
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- Projekt uchwały został odczytany. Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego 
projektu uchwały. 

- Radna G. Szostecka zapytała czy te środki nie mogą być rozdzielone pomiędzy poszczególne sołectwa 
np na doposażenie placów zabaw. 

- Radca Prawny wyjaśnił, że środki alkoholowe nie mogą być dzielone pomiędzy miejscowości. Są 
określone plany i działania, na które te środki mogą być wydatkowane. 

- Wójt Gminy dodał, że  jest przyjęty Przez Radę Gminy  plan wydatków alkoholowych i te środki  
trafiają  do dzieci i młodzieży z całej gminy. 

- Wobec braku   dalszych pytań przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta. ( zał nr 5) 

9) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie pozbawienia drogi gminnej kategorii drogi publicznej ( 
LIX/388/22) 

- Projekt uchwały został odczytany. Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego 
projektu uchwały. 

- Radny R. Łyko zapytał po co jest to przekształcenie drogi z drogi gminnej na drogę powiatową. 

- Wójt Gminy wyjaśnił, że zmieniamy kategorię drogi dlatego, że chcemy tę drogę przekazać  Powiatowi, 
który  wykona drogę. 

- Sołtys J. Sudoł wyjaśnił, że zwracał się z wnioskiem o przejęcie i wykonanie drogi przez Powiat. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało  14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 6) 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w Jeżowem ( 
LIX/389/22)  

- Projekt uchwały został odczytany. Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego 
projektu uchwały. 

- Komisja Rolnictwa wydała pozytywna opinię do wniosku 

- Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała została 
przyjęta jednogłośnie ( zał nr 7) 

11) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy Jeżowe na rok 2022 ( LIX/390/22) 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Komisja Budżetu wydała pozytywną opinię do projektu uchwały 

- Radny E. Ciak zapytał o kwotę dotacji na dodatek węglowy. 

- Wójt gminy wyjaśnił., że kwota ujęta w projekcie uchwały  to pierwsza transza wnioskowanych 
środków. 

- Radny J. Głuszak zapytał  zapytał o budowę Centrum Kultury w gminie Jeżowe. 

- Wójt Gminy wyjaśnił, że budynek Centrum Kultury znajdował się będzie koło byłego gimnazjum. Na 
ten moment opracowywana jest koncepcja . Gminne Centrum Kultury uzyskało dofinansowanie na 
projekt. To opracowanie koncepcji jest  potrzebne do ogłoszenia przetargu na opracowanie projektu. 
Koncepcja jest do wglądu. 

- Radny J. Głuszak zapytał czy projektowany budynek centrum kultury był konsultowany z Wodami 
Polskimi. 

- Wójt Gminy poinformował, że wszystko jest robione zgodnie z przepisami. Wody Polskie przygotowują 
również koncepcję na  obwałowanie rzeki. 

- Radny J. Głuszak zapytał czy Komisja Oświaty zajmowała się tym tematem i wydała w tej sprawie 
opinię. 
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- Wójt Gminy przypomniał,. że Rada zna temat i środki zostały zabezpieczone w WPF. Ponadto są 
pozyskane środki na projektowanie. Zdajemy sobie sprawę, że będzie to inwestycja ze środków 
zewnętrznych. Zaproponował, aby cała Rada zapoznała się z materiałami, które na ten moment są 
zgromadzone na temat budowy Centrum Kultury. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została podjęta. ( 
zał nr 8) 

12) Podjęcie uchwały w sprawie  dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Jeżowe 
na lata 2022-2035 ( LIX/391/22) 

- Projekt uchwały odczytał i objaśnił Skarbnik Gminy Jeżowe. 

- Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego projektu uchwały. 

- Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała została 
podjęta jednogłośnie. ( zał nr 9) 

13) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez gminę Jeżowe realizacji zadania pn" Budowa ciągu  
pieszo-rowerowego przy drodze wojewódzkiej nr 861 w msc. Jeżowe Kameralne, Jata, Sójkowa ( 
LIX/392/22) 

- Projektu chwały został odczytany. Przewodniczący Rady Gminy zarządził dyskusję do przedstawionego 
projektu uchwały. 

- Radna G. Szostecka zapytała o kiedy będzie realizowana inwestycja, jakie to będą odcinki, czy 
pozyskane w ubiegłym roku środki w kwocie 1 mln zostaną dołożone do inwestycji. Zwróciła uwagę na 
konieczność czynienie starań w sprawie wykonania nakładki na drodze, która jest w fatalnym stanie. 

- Sołtys J. Sudoł zwrócił uwagę, że środki, które przeznacza Województwo na budowę ścieżki jest bardzo 
mała. Zwrócił się do Wójta o zmobilizowanie Samorządu Województwa o większy wkład w tą 
inwestycję. 

- Sołtys T. Fila zauważył, że posiadane środki na pewno nie wystarczą na wykonanie całej inwestycji. 
Zwrócił się o sprawiedliwy podział tych środków pomiędzy poszczególne sołectwa. 

- Wójt Gminy M. Stępak poinformował, że porozumienie z Urzędem Marszałkowskim zostanie podpisane 
w takim brzmieniu jak w załączniku do uchwały. Projekt ten jest następstwem uchwały przyjętej przez 
Sejmik Województwa. Całe batalie toczą się od lat o ścieżką i drogę wojewódzką. Pozyskaliśmy środki 
i przeznaczyliśmy je na zadanie, które nie jest zadaniem własnym gminy. Przykładem innych gmin 
widzimy, że szybciej dochodzi do realizacji inwestycji, jeżeli przejmowane są one przez  nie. Mamy 
nadzieję, że kiedy rozpoczniemy i będzie realizować inwestycje to być może  mocniej zaangażuje się 
w to Urząd Marszałkowski. W obecnej chwili są aktualizowane kosztorysy i będzie ogłaszany przetarg. 
Przetarg pokaże kwoty jakie  będą musiały być zabezpieczone bądź skrócimy zakresy wykonania 
inwestycji. Środki będą proporcjonalnie podzielone pomiędzy sołectwa w których będzie realizowana 
inwestycja. Środki z Polskiego Ładu są ujęte w projekcie dzisiejszej uchwały. Osobne porozumienie 
będzie dotyczyć środków pozyskanych z Funduszu Inwestycji Lokalnych - 1 mln zł. Na kolejnej sesji 
będzie kolejna uchwała z naszej strony. Bolesne jest to, że udział Województwa w tej inwestycji jest 
znikomy ale nie mamy wyjścia. Realizacja inwestycji nastąpi w roku przyszłym. W sprawie stanu drogi 
to każdy widzi jej stan a o wykonaniu nakładki, przebudowy to otrzymaliśmy odpowiedź  od Urzędu 
Marszałkowskiego. 

- Przewodniczący Rady Gminy zaapelował o przyjęcie uchwały i zapoczątkowanie prac. 

- Radny E. Ciak zaapelował o skupienie się na wykonaniu ścieżki rowerowej i pozostawienie sprawy 
drogi wojewódzkiej  zarządcy tej drogi. 

- Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania uchwały. Głosowało 14 radnych. Uchwała 
została podjęta jednogłośnie ( zał nr 10) 

14) Wolne wnioski i zapytania. 

- Radna B. Fusiek zapytała o odbiór i utylizacje azbestu. 
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- Radna G. Szostecka podziękowała za wykonanie ogrodzenia przy szkole w Jacie. Zapytała o możliwość 
montażu dodatkowej lampy przy szkole muzycznej. Zaapelowała o czynienie starań o przejęcie drogi 
koło Romanka. Podniosła sprawę budowy bazy antenowej, która jest projektowana w Jacie. Mieszkańcy 
protestują i proponują zmianę lokalizacji tej inwestycji. 

- Radny B. Świątek podziękował Staroście  Niżańskiemu za wykonanie drogi i chodnika 
w Zalesiu.Podziekował również Radzie i Wójtowi Gminy za środki dołożone do tej inwestycji. 

- Sołtys J. Sudoł podniósł sprawę budowy wieży antenowej. Sprawa ta spowodowała wzburzenie wśród 
mieszkańców sołectwa Jata. Zapytał czy ktoś był na miejscu i zapoznał się ze sprawą. Zwrócił  się do 
Wójta aby ta budowa została cofnięta. 

- Radny J. Puzio podziękował wszystkim za obecność na poświeceniu sztandaru dla OSP Stary Nart. 

- Radny J. Głuszak podziękował za przygotowanie uchwały w sprawie przejęcia zadania od Województwa 
podkarpackiego. Poprosił o informację o projektowaniu miejsc pod fotowoltaikę  przez gminę Jeżowe. 

- Sołtys Z. Nowak, podziękował za przyjęcie uchwały w sprawie przekazania drogi Powiatowi 
Niżańskiemu. Podziękował również wszystkim za wykonanie drogi powiatowej w Zalesiu. 

- Wójt Gminy ; sprawa usuwania azbestu  to w roku bieżącym została podjęta uchwała w sprawie 
usuwania azbestu. W tym momencie nie mamy środków na to zadania. Środki, na to zadanie które 
otrzymaliśmy z Funduszu Ochrony Środowiska nie są wystarczające na wykonanie tego zadania.  W tym 
roku nie ma już za dużo czasu na wykonanie tego zadania. Drzewa przy szkole w Jacie, to zgłoszony 
zostanie wniosek do Starostwa Powiatowego i wydaje starostwo decyzje.  Droga dla powiatu 
Niżańskiego - najpierw trwają rozm owy. Bedą kolejne dyskusje i sprawa dogadania się z Powiatem 
o przekazaniu drogi. W sprawie fotowoltaiki to nabyliśmy działki przy oczyszczalni. Na ten moment 
nie ma jeszcze  projektu i planu zagospodarowania. Brakuje nam jeszcze jednej działki przylegającej do 
oczyszczalni. Czynimy kroki aby te działkę nabyć. Jeżeli chodzi o protest mieszkańców w sprawie 
budowy wieży to jest to prywatna sprawa. Prywatna osoba podpisała umowę z inwestorem. 

- Radca Prawny Tomasz Kida wyjaśnił, że planowana budowa wieży to prywatna sprawa z zakresu 
administracji publicznej i nie powinna być dyskutowana na posiedzeniu Rady Gminy. Organem, który 
wydaje decyzje w tej sprawie jest Wójt Gminy. Przepisy stanowią, że zawiadomienie o rozpoczęciu 
procedury następuje poprzez obwieszczenie. W tym przypadku zawiadamia się tylko właściciela działki 
wszyscy inni byli zawiadamiani poprzez obwieszczenie. Wpłynęły pisma  w tej sprawie  i będą 
rozpatrywane. To, że mieszkańcy nie godzą się na jakąś inwestycje to nie ma żadnego znaczenia. Jeśli 
przepisy na to pozwalają to Wójt nie ma możliwości zablokowania inwestycji. Przepis zobowiązuje, że 
jeśli zostały spełnione warunki techniczne należy wydać taką decyzję. 

- Radny J. Głuszak  zapytał czy jeśli jest kilka stron postępowania to nie ob owiązuje zasada 
informowania bezpośredniego poinformowania każdego. 

- Radca Prawny wyjaśnił, że  tutaj mamy ustawę o zagospodarowaniu przestrzennym i przepis mówi, że 
zawiadamianie musi odbywać się poprzez obwieszczenie. Wójt jest organem administracji 
samorządowej. Działa na podstawie przepisów prawa. Musi działać zgodnie z prawem. Mieszkańcy na 
chwile obecną mogą wpływać na inwestora aby inwestycja nie powstała. Droga administracyjna toczyła 
się. Wszystkie wątpliwości i sprzeciwy kierować należy  do inwestora. 

15) Zamknięcie obrad. 

- wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję 

 

   

Przewodniczący Rady Gminy 
 
 

Marian Koc 

 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––
Id: 084BC987-E765-4E94-AF41-0B7BA2A4F9F0. Ogłoszony Strona 4



 

Gmina Jeżowe Numer załącznika 1 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “LIX sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 14 radnych, 
natomiast 1 radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Mirosław Bajek  
2.Bogdan Bednarz  
3.Krzysztof Borek  
4.Eugeniusz Ciak  
5.Barbara Fusiek  
6.Józef Głuszak  
7.Edward Koc  
8.Marian Koc  
9.Andrzej Kołodziej  
10.Roman Łyko  
11.Jacek Puzio  
12.Józef Szewc  
13.Grażyna Szostecka  
14.Bogdan Świątek    
 
 
Nieobecni radni: 
1.Henryk Olko  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika  
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 

 
Na sesji “LIX sesja Rady Gminy Jeżowe” stawiło się 14 radnych, 
natomiast 1 radnych było nieobecnych.  
 
Szczegóły obecności radnych podczas sesji przedstawia poniższa 
tabela. 
 

Imię i nazwisko radnego 
Data i godzina 

logowania 
Data i godzina 
wylogowania 

1. Mirosław Bajek  28.09.2022 10:05:27  

2. Bogdan Bednarz  28.09.2022 10:05:35  
3. Krzysztof Borek  28.09.2022 10:05:26  
4. Eugeniusz Ciak  28.09.2022 10:06:29  
5. Barbara Fusiek  28.09.2022 10:05:26  
6. Józef Głuszak  28.09.2022 10:05:26  
7. Edward Koc  28.09.2022 10:05:31  
8. Marian Koc  28.09.2022 10:05:27  
9. Andrzej Kołodziej  28.09.2022 10:05:32  

10. Roman Łyko  28.09.2022 10:05:28  
11. Henryk Olko    
12. Jacek Puzio  28.09.2022 10:05:26  
13. Józef Szewc  28.09.2022 10:05:27  
14. Grażyna Szostecka  28.09.2022 10:05:26  
15. Bogdan Świątek  28.09.2022 10:05:27  
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 2 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przedstawienie i 
zatwierdzenie porządku obrad sesji”. Wniosek został przyjęty 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.09.2022 10:09:43 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 4 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LIX/386/22 “Uchwała w sprawie  określenia zasad 
zwrotu wydatków  za świadczenia  z pomocy społecznej będących w 
zakresie  zadań własnych gminy” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.09.2022 10:30:30 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 5 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LIX/387/22 “Uchwała zmieniająca uchwałę nr 
LI/329/22  Rady Gminy Jeżowe z dnia 4 lutego 2022r w sprawie   
przyjęcia Gminnego Programu Profiilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz przeciwdziałania  Narkomanii   na rok 
2022 ” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 13, 
jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.09.2022 10:39:49 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Barbara Fusiek        
5. Józef Głuszak        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Jacek Puzio        
11. Józef Szewc        
12. Grażyna Szostecka        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Eugeniusz Ciak      BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 6 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LIX/388/22 “Uchwała w sprawie pozbawienia drogi 
gminnej kategorii  drogi publicznej” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.09.2022 10:48:08 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 7 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LIX/389/22 “Uchwała w sprawie wyrażenia zgody  na 
zbycie nieruchomości  położonej w Jeżowem” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.09.2022 10:53:22 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 8 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LIX/390/22 “Uchwała w sprawie dokonania zmian w 
budżecie gminy Jeżowe na rok 2022” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.09.2022 11:55:20 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Edward Koc        
7. Marian Koc        
8. Andrzej Kołodziej        
9. Roman Łyko        

10. Jacek Puzio        
11. Józef Szewc        
12. Grażyna Szostecka        
13. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Józef Głuszak      BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 9 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer  “Uchwała w sprawie dokonania zmian w weloletniej 
prognozie finansowej   gminy Jeżowe na lata 2022-2035” została 
podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.09.2022 12:00:34 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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Gmina Jeżowe Numer załącznika 10 
Jeżowe 136a,  37-430 Jeżowe 
Tel. +48 15 879 43 04 
www.jezowe.pl 

Operatorem systemu był Renata Krawiec. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer LIX/392/22 “Uchwała w sprawie przyjęcia przez 
Gminę Jeżowe  realizacji zadania pn: " Budowa ciągu pieszo-
rowerowego przy drodze wojewódzkiej nr 861  w msc. Jeżowe 
Kameralne, Jata, Sójkowa"” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 28.09.2022 12:32:17 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Mirosław Bajek      BRAK 
2. Bogdan Bednarz        
3. Krzysztof Borek        
4. Eugeniusz Ciak        
5. Barbara Fusiek        
6. Józef Głuszak        
7. Edward Koc        
8. Marian Koc        
9. Andrzej Kołodziej        

10. Roman Łyko        
11. Jacek Puzio        
12. Józef Szewc        
13. Grażyna Szostecka        
14. Bogdan Świątek        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 
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